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Høringssvar – forslag om overgang fra Vg1 studiespesialisering til 
yrkesfaglige programområder på Vg2 
 
Skolenes landsforbund er positiv til at det legges til rette for å forenkle 
overgangsordninger fra Vg1 til Vg2, men mener at Utdanningsdirektoratets forslag 
ved denne konkrete overgangen ikke ivaretar kvaliteten av opplæringen på en god 
nok måte. 
 
Skolenes landsforbund mener at modellen ikke kvalitetssikrer omfanget av det nye 
faget som er foreslått til å hete yrkesfaglig opphenting. Yrkesfaglig opphenting som 
begrep mener vi imidlertid er en klok benevnelse for et fag som skal ta igjen timer fra 
Vg1 yrkesfag. 
 
Skolenes landsforbund ser behov for at disse elevene får sin yrkesfaglige opphenting 
i egne klasser i tillegg til en utstrakt praksisundervisning både på skolen og i 
bedrifter. Det er en viktig forutsetning for Skolenes landsforbund at den totale faglige 
kvaliteten på opplæringen er den samme som for ordinære elever/lærlinger som skal 
fremstille seg for fag/svenneprøve 
 
Forslaget legger opp til en teoretisk mulighet til å ta et fagbrev etter kun to år på 
skole innen et programområde. Dette blir mulig ved å gå vg2 med yrkesfaglig 
opphenting og vg3 i skole med avsluttende fagbrev. Dette mener vi ikke er en modell 
som nødvendigvis bidrar til å øke kvalitetssikringen av opplæringen i yrkesfagene.  
  
Skolenes landsforbund mener at en slik potensiell god ordning hadde vært tjent med 
et forarbeid hvor partene med profesjonsorganisasjonene hadde vært representert i 
en arbeidsgruppe, og som hadde vært med og utarbeidet et forslag til høring. 
Ordningen må også evalueres etter en passende tid. 
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